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Dotyczy: instalacji oświetlenia drogowego na ulicach Puławskiej i Sandomierskiej 
 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

w związku z wieloma wnioskami Mieszkańców ulic Puławskiej i Sandomierskiej zwracam się 

z uprzejmym zapytaniem dotyczącym instalacji oświetlenia drogowego na wyżej wymienionych 

ulicach. Aktualnie ulice te stanowią naturalny kierunek rozwoju dzielnicy Brzezinka, a także obszar na 

którym wciąż budują się nowe domy jednorodzinne. Niestety, na obu tych ulicach nie ma oświetlenia 

drogowego – jedyne latarnie na ul. Puławskiej znajdują się przy skrzyżowaniu z ul. Kozielską, a tam 

gdzie domów jest więcej, nie ma już ani jednej latarni. Mieszkańcy wskazują, że aby wieczorową porą 

dotrzeć bezpiecznie do domu, posiłkują się latarkami (dodatkowo droga jest nieutwardzona 

i dziurawa). Z posiadanych informacji wiem, że w latach ubiegłych Mieszkańcy za pośrednictwem Rady 

Dzielnicy Brzezinka wnioskowali w mieście o montaż oświetlenia na ww. ulicach, jednak wówczas nie 

było to możliwe. Proszę o podjęcie działań w tej sprawie i udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Czy i kiedy możliwy będzie montaż oświetlenia ulicznego na ul. Puławskiej i Sandomierskiej? 

2. Jaki jest możliwy koszt montażu latarni na ww. ulicach i czy możliwe jest przesunięcie tej 

inwestycji w kolejce? 

3. Kto odpowiada za budowę i montaż latarni na wskazanych ulicach? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 

 
 
 
 

 
 
 


